



Product phase-out

May, 2019

Product phase-out notification

Dear partners and customers,

Desoutter greatly appreciates your business and thank you for choosing us as your business partner.

Hereby we would like to give you advanced notification of the phase-out of some of our product.

These products has been in sales for many years. Now it reached a point that we decided to phase-out these products. We'll focus ourselves on developing products that can provide better value for you.

- Product group 1 below will be phased-out by end of 2020:

Product Group 1	2019								2020												2021			
	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr
ERAL range																								
ERDL range																								
ECP LT																								
ECD																								
ECA																								
ERP range****																								

****ERP3L, ERP10L, ERP20L, ERP3LT, ERP10LT

	Normal sales process
	Orders from European region handled case by case
	Sales available except for European region
	Not available for sales

- Starting from August 21st 2019, orders from European region* will be handled case by case by your local Desoutter representatives
- After 31st March 2020, we'll stop the sales of these ranges in European region. Sales will still be available for other regions until end of 2020
- By end of 2020, product group 1 will be phased-out globally

Please do not hesitate to contact us for further information.

Contact your Desoutter representative

or

desoutter.gmbh@desouttertools.com



- Product group 2 below will be phased-out by 31st March 2020:

Product Group 2	2019								2020												2021			
	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr
ERD5J																								
ECF range																								

- After 21st August 2019, we'll stop the sales in European region of above product ranges. Sales will still be available for other regions until 31st March 2020
- After 31st March 2020, product group 2 will be phased-out globally

- Product group 3 below will be phased-out by 21st August 2019:

Product Group 3	2019								2020												2021			
	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr
CVIL Eco																								
ECP-HT range*****																								
CVIRII H4*****																								

*****ECP-HT range and CVIRII H4 are already in the phase-out period

- After 21st August 2019, product group 3 will be phased-out globally

- *European region = 28 EU Countries + EFTA Countries (Iceland, Liechtenstein, Norway and Switzerland) + Turkey
- Spare parts of the phase-out products will be kept according to Desoutter spare parts policy

We appreciate your understanding and will keep focus on providing better products for you.

Please do not hesitate to contact us for further information.

Contact your Desoutter representative

or

desoutter.gmbh@desouttertools.com



Abkündigung

Mai 2019

Information zur Abkündigung von Produkten

Sehr geehrte Partner und Kunden,

wir möchten uns heute bei Ihnen als geschätztes Unternehmen recht herzlich bedanken, dass Sie Desoutter als Geschäftspartner gewählt haben und Sie frühzeitig über einige Änderungen in unserer Produktlinie informieren.

Viele unserer Produkte sind seit Jahren unverändert im Programm. Um den transformierenden Märkten und auch Ihren Bedürfnissen gerecht zu werden, haben wir beschlossen, einige Produkte auslaufen zu lassen. In Zukunft konzentrieren wir uns verstärkt auf die Entwicklung von Produkten, die für Sie einen höheren Mehrwert bieten.

Im Folgenden erhalten Sie detaillierte Informationen über die betroffenen Produktgruppen:

Produktgruppe 1 wird endgültig Ende 2020 auslaufen

- Bestellungen aus dem europäischen Raum* werden ab dem 21. August 2019 gesondert geprüft und von Fall zu Fall entschieden, ob eine Auslieferung erfolgen kann.
- Nach dem 31. März 2020 werden wir den Verkauf dieser Sortimente im europäischen Raum komplett einstellen. Für andere Regionen wird der Verkauf dieser Produktgruppe noch bis Ende 2020 verfügbar sein.

Product Group 1	2019								2020												2021			
	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr
ERAL range																								
ERDL range																								
ECP LT																								
ECD																								
ECA																								
ERP range****																								

****ERP3L, ERP10L, ERP20L, ERP3LT, ERP10LT

Gerne stehen wir Ihnen für weitere Informationen zur Verfügung.

**Wenden Sie sich an Ihren Desoutter-Ansprechpartner
oder**

desoutter.gmbh@desouttertools.com



Produkte verfügbar

Bestellungen aus dem Europäischen Raum werden von Fall zu Fall entschieden

Produkte verfügbar außerhalb für die Europäische Region

Produkte nicht mehr verfügbar

Produktgruppe 2 wird zum 31. März 2020 auslaufen

- Nach dem 21. August 2019 werden wir den Verkauf im europäischen Raum* mit den oben genannten Produktserien einstellen. Für andere Regionen sind die Produkte noch bis zum 31. März 2020 verfügbar.
- Nach dem 31. März 2020 wird der Verkauf dieser Produktgruppe 2 weltweit auslaufen.

Product Group 2	2019								2020												2021			
	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr
ERD5J																								
ECF range																								

Produktgruppe 3 wird zum 21. August 2019 auslaufen

- Nach dem 21. August 2019 wird der Verkauf dieser Produktgruppe 3 weltweit auslaufen.

Product Group 3	2019								2020												2021			
	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr	May	Jun	Jul	Aug	Sep	Oct	Nov	Dec	Jan	Feb	Mar	Apr
CVIL Eco																								
ECP-HT range*****																								
CVIRII H4*****																								

*****ECP-HT Serie und CVIRII H4 befinden sich bereits in der Auslaufphase

- *Europäischer Raum = 28 EU-Länder + EFTA-Länder (Island, Liechtenstein, Norwegen und Schweiz) + Türkei
- Ersatzteile für Reparaturen der Auslaufprodukte werden gemäß der Desoutter-Ersatzteilrichtlinie vorgehalten.

Wir schätzen Ihr Verständnis und werden uns weiterhin darauf konzentrieren, Ihnen die besten Lösungen für Ihre Anwendungen anzubieten.

Gerne stehen wir Ihnen für weitere Informationen zur Verfügung.

Wenden Sie sich an Ihren Desoutter-Ansprechpartner
oder

desoutter.gmbh@desouttertools.com